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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FZT JU 

  

 
 
 

Termín jednání: 21. dubna 2024 

Přítomni (bez titulů): Bernas, Brom, Bumbálek, Havelka (příchod po projednání bodu 3), Horčičková, 
Kresan, Kuneš, Ondr, Štěrba, Tejml, Tupý 

Nepřítomni: Bedrníček, Jarošová, Jungwirth, Smetana 

Vedení fakulty: Bartoš  

Přítomno celkem 10 senátorů. Senát je usnášeníschopný. 

Program zasedání: 

1. Organizační záležitosti 
2. Projednání záměru děkana jmenovat proděkany na funkční období 2024–2028 
3. Projednání záměru děkana jmenovat členy Vědecké rady FZT JU na funkční období 2024–2028 
4. Schválení investičních aktivit fakulty na rok 2024 (s výhledem na další roky) 
5. Různé 

 

Bod 2: 

• Děkan fakulty informoval členy senátu o záměru jmenovat proděkany FZT JU na další funkční 
období a zdůvodnil svůj předložený návrh. 

o Proděkan pro vědu a výzkum: doc. Ing. Jan Bárta, Ph.D. 
o Proděkanka pro akreditace a řízení kvality: Ing. Andrea Bohatá, Ph.D. 
o Proděkan pro studijní záležitosti: Dr. Ing. Jaromír Kadlec 
o Proděkan pro zahraniční vztahy: Ing. Mgr. Pavel Olšan, Ph.D. 

• K tématu proběhla diskuse. 
• Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdrželo se 

 
Akademický senát FZT JU bere na vědomí sdělení děkana o jmenování proděkanů FZT JU 
na další funkční období. 
 

• Děkan fakulty dále informoval členy akademického senátu o záměru jmenování vedoucích 
kateder FZT JU, včetně předpokládaných změn.  
 
AS FZT JU vzal informaci na vědomí. 
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Bod 3 

• Děkan fakulty seznámil členy senátu s návrhem na jmenování členů VR FZT JU na období 04/2024-
03/2028 a odůvodnil plánované změny ve složení vědecké rady. 

• Následovala diskuze členů AS FZT JU. 
• Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdrželo se 

 
Akademický senát FZT JU uděluje děkanovi FZT JU předchozí souhlas se jmenováním členů VR 
FZT JU na další funkční období. 
 

Na jednání dorazil senátor Havelka – počet přítomných senátorů je 11. 

Bod 4: 

• Děkan fakulty velmi obsáhle seznámil senátory s investičními akcemi plánovanými na rok 2024 
a výhledem na rok 2025. Významné akce jsou především stavebního charakteru (rekonstrukce 
pavilonu M, stavba pavilonu SMART AGRITECH atd.). Tato výstavba zajistí do budoucna řádný 
rozvoj FZT JU. Další investiční položky jsou např. další opravy nebo akce menšího rozsahu. 
V investičních záměrech je i výroba nových insignií a talárů FZT JU. K bodu proběhla diskuse, kde 
byly jednotlivé záměry vysvětleny. 

Seznam projednávaných investičních aktivit 

o Rekonstrukce pavilonu M 
o Vybavení pavilonu M 
o Příprava projektové dokumentace pro pavilon SMART AGRITECH 
o Výstavba pavilonu SMART AGRITECH 
o Výstavba pavilonu pro fermentační technologie 
o Pavilon ZR – obnova technologických celků 
o Zpevněné plochy pro extrudér 
o Oprava žaluzií na pavilonu B 
o Návrh a výroba nových insignií a talárů pro členy promočního kolegia 

• Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdrželo se 

Bod 5 

• Děkan fakulty spolu s vedoucím marketingu FZT JU seznámil členy akademického senátu se 
současnou situací Klubu absolventů fakulty. Byly podány informace o vývoji Klubu 
a připravovaných akcích (Zlaté promoce, Společenský večer). Akce bude fakulta organizovat tak, 
aby jejich průběh odpovídal důstojnému postavení FZT JU ve společnosti. Ze strany fakulty si to 
vyžádá úhradu nákladů spojených s pořádáním těchto akcí. 

Senát kladně hodnotí současné a plánované aktivity související s Klubem absolventů FZT JU.  

• Proběhla diskuse k používání talárů pro absolventy v průběhu promocí. Současné taláry jsou již 
v nevyhovujícím stavu. V letošním roce proběhnou promoce bez využití talárů pro studenty.  

Senát vyjádřil kladné stanovisko k nákupu nových talárů pro absolventy v novém roce. 

 

Zapsal: Ondr 

 


